
We zijn blij dat toerisme een plek heeft in de begroting. Er is een kleine twee ton 

opgenomen voor gebiedsontwikkeling van een aantal gebieden. Bijzonder is wel dat voor het 

gebied waar het meest door onze eigen inwoners gerecreëerd wordt, De Zwarte Dennen, 

slechts een gering bedrag is geraamd. Juist dit gebied is toe aan een upgrade en staat hoog 

op de agenda, ook bij Staatsbosbeheer. En dan kunt u zeggen dat die erover gaan en wij niet, 

maar dat is niet waar. We hebben een gezamenlijk belang, het is goed voor onze inwoners 

dat dit gebied her-ontwikkeld wordt. De verdeling van het bedrag moet nog maar eens 

kritisch bekeken worden en aan de raad worden voorgelegd.  

 


